
 
Biatorbágy Város Képviselő-testület  tárgy:Beszámoló 

Oktatási és Kulturális Bizottság 

részére  
 

 

Beszámoló a 2015. decemberi önkormányzati rendezvény megvalósulásáról 

 
Angyalfia vásár 

2015.december 12-13. 

 

- A  civil kezdeményezésből nagyrendezvénnyé nőtt program, a szlogenjéhez hűen, több mint 

vásár volt 2015-ben is. Megvalósult az évet lezáró, közös ünneplés az „Adódjatok össze” éves 

faluházi szlogen jegyében.  

- A fellépők létszáma is emelkedett az előző évihez képest (több ovis, iskolás csoport, több 

helyi kórus vett részt). 

- A látogatottsága nagyobb volt, mint 2014-ben, a vásározók száma és a portékák minősége is 

emelkedett. 

- A programok a kiadottnak megfelelően, csúszás nélkül követték egymást 

- Különleges élményt jelentett a biatorbágyi gyerekek és a Ghymes együttes közös koncertje 

- A kiállítás remekül illett a programhoz, sokan megdicsérték 

- A kézműves jó volt, hogy két helyszínen volt, így többen látogatták, mint tavaly 

- Technikai háttér: állandó villanyszekrény készült, könnyebb az áramvételezés a Fő téren; 

hang-fény-színpad technika profibb, ezáltal drágább, de biztonságosabb volt, mint 

előbbiekben; az új tűzkosarak esztétikusak, 2-2 darabonként kell a két vásáros területen 

elhelyezni; őrzés, sátor építés-bontás rendben történt. 

- Faluház és városgondnokság kitűnően  működött együtt. 

 

Fejlesztési javaslatok: 

- Szombaton maradhatna tovább (este 8-9-ig) a vásár, vasárnap zárhatnánk 17-18 

órakor. 

- Vásárosok helyét számozzuk be, könnyebb a szolgáltatókkal kommunikálni. 

- Kevesellték a meleg ételt az emberek, kellene még egy ételkínálat. 

- A színpadhoz szabadtéri asztalok kellenének 4-5 db. 

- A sátrak ne nyúljanak be a színpad mellé, legyen a színpad mellett 3x3 m-es rész a 

felvonuló gyerekeknek. 

- Vasárnap a Fő téren zárásnak jó lenne egy közös éneklés több kórussal, a nézőknek 

kiosztott kottákból. 

- Norbiék körhintáját a színpadtól távolabb kellene rakni (többen voltak, mint tavaly, 

nem fértek el a színpad előtt a nézők) 

- Rendszeres programjaink közül pl. a Varázstánc is megjelenhetne szombat délelőtt, 

mivel egész piciknek szól, akár kintivel párhuzamosan is. 

- A kiállítás megnyitóján is gyerekcsoportoknak kellene szerepelni. 



- Örülünk, hogy megszülettél programrész: méltatlan volt a helyszín, nagy volt a jövés-

menés; jó lenne bevinni az életfát a színházterembe a színpad elé, valahogy rögzíteni a 

műalkotást, és ott tartani az ünnepséget. 

- El kellene készíttetni a Faluháznak saját Betlehemet, amit advent elején, a szombati 

kézműves keretében lenne célszerű felavatni beltéren, és az ünnep állandó díszlete 

lehetne karácsonyig.  

 

Biatorbágy, 2016. január 11. 

     Szádváriné Kiss Mária igazgató 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


